
 

 

 

 

 סיכום חודש יולי
 תושבים יקרים, שמחים להציג בפניכם סיכום של הדברים העיקריים שהתרחשו בחודש יולי

 

 היערכות צח"י

 נפגשו ראשי מכלולי צח"י.בחודש האחרון,  לאור המצב הביטחוני המתוח

 הוחלפו נורות והובאו כיסאות. -המקלטים סודרו ונוקו

 הכין ערכות יצירה לילדים, למקרה של שהייה ממושכת במרחבים מוגנים. -צח"י חינוך

 צח"י רפואה וידא הימצאות ותוקף של ציוד ותרופות.

 .המקלטים הציבוריים לשדרוגנשמח להודות  ליוזמת התושבים  -בהזדמנות זו

 

 שני שומרים מקומיים בלילות.בשלב זה עם כמו כן, מתכונת השמירה נמשכת 

 שלושה, נתכנס שוב ונבדוק את תכנית השמירה הנוכחית. -, בעוד כשבועייםשעדכנוכפי 

 

 וגינון גיזום עצים בגובה

 התקיים בחודש יולי ויתקיים גם בהמשך. גיזום העצים בגובה

 העבודה נעשית ע"י חברת גיזום מקצועית בליווי גנן המושב ומתנדבים.

בכוונתנו להקפיד , ואנו עושים כל מאמץ על מנת לבצע את הגיזום באופן נכון, תוך שמירה על העצים
 , גם הלאה.קפדה יתרהה על כך

 אנו בודקים במקביל גם חלופות נוספות. –מאחר ובפועל, הביצוע לוקח זמן רב יותר מהמתוכנן 

 .מיטבייפול שילוו את המשך הגיזום ויסייעו לטדבר,  נשמח למתנדבים מביני

 נטיעת עציםקול קורא ל

 מימון קבלתב העוסק - רכבת ישראלשפורסם עי קול קורא של  הועד הגיש באמצעות המועצה,
 .עצים בוגרים לשתילהו

 ישתלו עצים אלו בסביבת בית העלמין ובמקומות נוספים.  בתכנון,
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 שיפוץ מבני ציבור

עבודות שיפוץ  הסתיימו בימים אלו ילציין כשמחים  במסגרת החלטת הועד לשדרג את מבני הציבור
 ., בנוסף לניקיוןטיפול ברטיבות ומרזוב עבר שיפוץ וצביעה וכן . בית הכנסתבמושב בית הכנסתב ושדרוג

יכלול ראשית ניקוי ופינוי ובהמשך שיפוץ ו, בית הנוער-סףוציבור נבהמשך החודש, יחל תהליך שדרוג מבנה 
 בשיתוף הנוער, ההורים והמתנדבים.וצביעה.  כל זאת יתבצע 

 

 בטיחות ותמרור

 תמרורים חדשים בעקבות צורך בטיחותי שעלה מהתושבים. 2הוצבו 

בנוסף, סומנו בהתאמה גם פסי  ברחוב הבוסתן וברחוב החאן. ו"עצור" שהוצב ימדובר בתמרור

 עצירה על הכביש.

 במקביל, אנו בתהליך של הוספת תאורה בתחילת רחוב הבוסתן.

 על הליווי והעשייה. -תודה מיוחדת לאסף גבעוני ועצמון פרג*

 

 

 יוזמה לשיפור תחבורה ציבורית במושב

 ביוזמת רינת לפידות, החל תהליך בקהילה, לבירור צרכים )נשלח סקר לתושבים(.

בעקבות הממצאים, תערך בשבוע הבא פגישה של הועד ונציג המליאה עם רינת, כדי לראות כיצד 

 לשיפור התחבורה הציבורית במושב.ניתן לפעול 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
3 

 

 

 בקהילה...

 גולם

 ⚽מצפייה משותפת במשחקים נונינהו -הוקרנו שלבי הגמר של היורובמהלך חודש יולי, 

 כיפית. בחגיגת טברנה יוונית -בנוסף, הגולם חגג שנה להקמתו 

 

 ועדת חינוך בוגרים וקטנטנים

למרות המצב מנסים לאפשר פעילות ילדים ונוער.  המד"צים החדשים שלנו חזרו מסמינר ההדרכה 

 ומד"צים ותיקים התנדבו בפעילויות השונות ויצאו לסמינרים מתקדמים. 

 החניכים יצאו למסע פלמ"ח )הידד האח!( ולמחנה בני ישראל. 

 החופשית של המועצה ביקרה את הנוער

 והקטנטנים נהנו מפעילויות מים, ערב סרט ותיאטרון סיפור. 

שוק הילדים  29.8צעירים וכמובן ב תכישרונועד סוף הקיץ מחכים לנו עוד מפגשי קטנטנים, 

 המסורתי. 

 נציין יחד את יום הילד לסיום הקיץ ופתיחת שנת הלימודים.  6/9ב 

 

ל נועה שמתקדמת ומסיימת את בימים אלו אנו מחפשים רכז.ת נוער שתמלא את מקומה ש

 אנא פנו למזכירות הועד לפרטים נוספים. -ידה ומתכוננים לשנת הפעילות הבאהתפק

 

 חוגים

)חלקם חדשים ם במושב חוגי ככל האפשר קיומם של להנגישאנו מנסים בנוסף לפעילות הרבה, 

 .וחלקם ממשיכים משנה שעברה(

לאפשר פעילות על מנת במושב לטובת הקהילה ואנו רואים חשיבות רבה בקידום הפעלת חוגים 

 בתחומי המושב. אחה"צ

 כרגע מסתמן כי החוגים הבאים יפעלו: כדורגל, אנגלית, קראטה, תיאטרון ובי"ס למוזיקה.

 

 מבוגרים וותיקים המנוהלים עי ועדת ותיקים.לפעילות כל זאת, בנוסף ל

 לימים שקטים ובטוחים

 ועד מקומי


